
FAU-møte 11. 2. 2021 

Til stede: Åge Byklum (fungerande rektor), Gase Handeland (1. kl.), Tormod Ribe Frog (3. kl.), Jostein 

Aasen (4. kl.), Tonje R. Jørgensen (5. kl, referent), Merete Egeland (6. kl.), Unnur Bjørk Gylfardottir(7. 

kl. vara). 

 

Til orientering fra nestleder i FAU 

Gase tar over som leder for Jennifer intill videre.  

 

Saker: 

 

1. Ingen innvendinger på forrige møtes referat.  

 

2. Nytt fra skolen, rektor orienterer 

May Elins situasjon uavklart. Åge fortsetter som fungerende rektor.  

45 elever står foreløpig på listen for skolestart høsten 2021. Ca samme antall slutter. Elevantallet 

holder seg stabilt.  

Nye skolekretsgrenser trer i kraft høsten 2021. 1. klassinger fra Vikkilen og utover sogner nå til Fjære 

skole. Elever som allerede går på Jappa får mulighet til å søke om å fortsette.  

Ny fagleder, Ane Nordbø Tønnesland på plass ved Jappa. 

Noe kutt i økonomien uten at det er utsikter for kutt i personalet.  

Ny kommunalsjef har vært på besøk ved skolen.  

Det blir ingen fysisk 17. mai-feiring ved skolene dette året. FAUinnspill: kan være mulig at klassene 

kan finne på noe sammen, kanskje klassekontaktene kan bidra å arrangere. Smittevernsituasjonen 

ses an utover våren.  

Mindre grupperinger i skolegården i friminuttene pga. smittevern har positive effekter i form av mer 

ro og harmoni i elevgruppen.  

 

3. Trafikksituasjonen 

Det er fortsatt noe kaotistk trafikk ved morgenen rundt skolen. Særlig ved rundkjøringen. FAU har 

tatt kontakt med kommunen for å se på muligheter for utbedring og utvidelse av plass for levering og 

henting. Dette ligger nå hos kommunen. KFU jobber også med trafikken rundt skolene og definisjoner 

av Hjertesoner. De er også i kontakt med kommunen.  

FAU vil oppfordre alle foresatt til å organisere følgegrupper, oppmuntre barna til å gå til skolen og 

hvis man kjører barna kan man slippe de av før rundkjøringen. FAU ønsker å informere om dette ved 

foreldremøte for nye 1. klasser.  



4. Nettbrett – nytt siden sist 

Ingen nye henvendelser til FAU fra foresatte. FAU oppfordrer foresatte til å komme med innspill til 

lærerene om hvordan det fungerer med nettbrettet.  

Aldersgrenser ved ulike spill og apper som følger nettbrettet er diskutert. FAU har kontaktet 

kommunen for avklaring om dette. Foreløpig ingen svar fra kommunen.  

 

5. Silje Rosenberg Schlanbusch orinterer om svømmeopplæringen ved Jappa.  

Silje har ansvaret for svømmeopplærig ved Jappa. Med ny læreplan har det blitt forandring i når 

trinnene har sin svømmeopplæring. Dette skoleåret er et overgangsår. Det er helt sprengt kapasitet 

ved Grimstad svømmehall og svømmehallen er stengt mellom juni og august.  

Oversikt over når de ulike trinnene har svømming nå og foreløpige planer: 

Opplæringen følger en progresjon gjennom hele barneskolen. Kompetansemål etter 2. trinn handler 

om vanntilvenning, etter 3. trinn om svømmedyktighet og etter 7. trinn om svømmeteknikker.  

Utendørssvømming er nytt i læreplanen. Dette skal gjennomføres i juni og august på 7. trinn primært 

i tillegg ved eventuelle turer. 

FAU ønsker at flest mulig lærere og miljøarbeidere ved Jappa tar livreddningskurs. Rektor tar dette 

videre. 

Det er viktig at foresatte fremsnakker svømming for at så mange som mulig skal nå 

kompetansemålene. Silje tipser også om hjemmeside som har gode råd, øvelser og videoer barna og 

foresatte kan bruke. Svommedyktig.no 

FAU ber Silje se på behov for støtte til utstyr for svømmeopplæringen. Vester, våtdrakter, leker, e.l.  

 

6. Digital temakveld fra barnevakten 

Det er komment innspill om FAU skal arrangere temakveld om nettvett. Dette er gjort tidligere. FAU 

foreslår at nettvett og skjermkultur blir tema på foreldremøter hvor foresatte har mulighet til å 

diskutere seg i mellom. FAU mener dette vil nå flere foresatte. Det kan fortsatt være aktualt å 

invitere foredragsholdere.  

 

7. Skøytebane 

Kommunen har laget skøyteis i ballbingen i nærheten til Jappa. FAU håper skolen kan ha glede av 

dette og ikke minst barna på fritiden.  

 

8. For mye film på SFO 

Henvendelse fra flere foresatte om at barna ser mye på film i SFOtiden. Tidligere har film vært 

forbeholdt fredagene, men foresatte opplever at barna ser film mye oftere. Tormod har vært i 

kontakt med Tom Petter (SFOleder) ang. dette.  



FAU har gjentatte ganger vært i kontakt med SFO for å høre om planer og struktur. FAU etterlyser 

planer, ukesaktiviteter og oversikt over ansatte, og at dette blir synlig for foresattgruppen. FAU 

ønsker faste rammer rundt spising, mindre film og alternativ til annen aktivitet når det vises film.  

FAU ønsker å invitere Tom Petter til neste møte.  

 

9. Eventuelt 

FAU har kjøpt klassesett med pølsepinner.  

 

 Nytt møte onsdag 17. mars kl 18.00 

 


